



# من نحن؟ Who are we

هي مؤسسة إستشارية وتدريبية وبحثية متكاملة، تعنى بإقتراح وتقديم وإعداد البحوث والدراسات المتخصصة والتقارير الدورية على مختلف المستويات المحلية والإقليمية والدولية، وتصميم وتنفيذ الإستبيانات وإستطلاعات الرأي، وتقديم الإستشارات والأنشطة التدريبية ذات الصلة، وذلك في إطار علمي منهجي ووفق مقتضيات عملية.

An integrated consulting, training and research firm concerned in proposing, providing and preparing specialized studies, research, periodic reports on various local, regional and international levels, designing and implementing questionnaires and opinion polls, providing consultancy and training related activities within a scientific method logical framework and according to scientific requirements.





## رسالتنا Our Mission

التميز في تطوير العنصر البشري وتنمية وتطوير المؤسسات والمجتمعات من خلال تقديم خدمات استشارية وتدريبية بأعلى معايير الجودة.

Distinction in developing human resources and developing institutions and communities through providing advisory and training services to the highest quality standards

### **Our Vision**



- أن يصبح مركز مجموعة الأعمال التنفيذية EWG واحد من أفضل مراكز الإستشارات والتدريب في دولة الكويت والوطن العربي.
  - التميز في تقديم خدماتناللأفراد والمؤسسات.
  - المساهمة في تطوير العنصر البشري والمؤسسات بشكل عام.
- To make the Executive Working Group (EWG) as one of the best consulting and training centers in the State of Kuwait and the Arab World.
- Distinction in providing services for individuals and institutions.
- Contributing in the development of the human element and institutions in general.



HIGH QUALITY ON

### Our values



عميلنا أساس إهتمامنا: حيث نسعى لتحقيق أعلى معايير الإستفادة من برامجنا الإستشارية والتدريبية لعملائنا.

التطوير والجودة: التطوير في تقديم خدماتنا الإستشارية والتدريبية وتطبيق معايير الجودة.

الشفافية: التعامل مع كافة عملائنا بشفافية تامة.

روح فريق العمل: توفير كافة الإمكانيات لفريق العمل الخاص بنا لتقديم أفضل خدمة لعملائنا دائماً.

Our customer is the pillar of our attention while we do our best to achieve the highest standards of benefit to our customers from our training and consultancy program.

**Development and quality** improving in providing the training and consultancy services and applying the quality standards.

Transparency to completely dealing in full transparency with all of our customers.

**Team work spirit** to provide full support to our team to always provide our customers with the best service.

# فريق العمل Team Work

#### روح واحدة .. هدف واحد

إنطلاقاً من إيماننا التام بأن العنصر البشرى هو أحد أهم العناصر للنجاح والتميز، لذا فنحن في EWG نسعى دائماً لضم العناصر البشرية المتميزة والإحترافية وتكوين فريق عمل قوي من أصحاب الخبرات في مجال البحوث والإستشارات والتدريب، فذلك بدوره سينعكس في النهاية على مدى جودة الخدمات التي نقدمها لعملائنا.

#### One spirit one goal

Upon our belief that the human element is one of the most important elements of success and distinction therefore we at EWG always strive to acquire distinctive and professional human elements and to form strong team of the qualified and experienced people in researches, consultancy and training field, That in turn will be reflected in the end over the quality of the services we offer to our customers.





#### 1 - التدريب والتنمية البشرية

عكفت EWG على تسخير خبراتها، وتركيز جهود فريق عملها من الخبراء والمستشارين من أجل تصميم وتنفيذ مجموعة منتقاه وتخصصية من البرامج والدورات التدريبية ذات الصلة والتى تحقق إحتياجات المؤسسات ومتطلبات عملها الحالية والمستقبلية.

#### 1-Training and Human Development

EWG devoted its experience and its team of experts and consultants in order to design and execute elected and specialized package of related training programs and courses that meet the current and the future needs and requirements of establishments

#### 2 - الاستشارات والتخطيط الاستراتيجي

وضعت EWG برنامجاً خاصاً للاستشارات والتخطيط الاستراتيجي يتضمن تقديم استشارات علمية نوعية تستند إلى معطيات الواقع العملي، وتستشرق المستقبل.

كما تقدم المجموعة لعملائها من المؤسسات والشركات والجهات الحكومية ، على تنوع أنشطتها وخدماتها ومنتجاتها ، خدمة التخطيط الاستراتيجي في الأجيال الزمنية المتعددة ( المنظورة – المتوسطة – البعيدة ) ، بما يمكنها من حسن استثمار قدراتها المادية ويعينها على التوظيف الأمثل لمواردها البشرية.

#### 2- Consultancy and Strategic Planning

EWG approved special program for the strategic consultancy and training contains provision of specific scientific consultancies based on practical facts and inspect the future.

EWG also provides its customers from the governmental establishments, companies and authorities with their various activities, products and services with the multigenerations strategic planning service (visible-medium-long term) this should enable it to invest its financial abilities and ideally utilize its human resources.





#### 3 - البحوث والدراسات الإستراتيجية

تقدم EWG خدمة فريدة ومتميزة لعملائها من المؤسسات والجهات الحكومية والخاصة، والتى تتمثل فى البحوث والدراسات والتقارير الإستراتيجية، بما يوفر قراءة دقيقة وموضوعية للتطورات والأوضاع السياسية والإقتصادية والمجتمعية بما يُمكن الشركات والمؤسسات من الإختيار السليم من بين مجموعة من البدائل والخيارات القائمة على أسس علمية ومعطيات عملية.

#### 3- Researches and Strategic Studies

EWG provides a unique and distinctive service to its customers from governmental and private establishments, represented in strategic researches, studies and reports, so as to provide accurate and objective reading of the developments, political, economical and social situations to enable companies and establishments to perfectly select from a group of alternatives and options based on scientific and practical facts.

وذلك يتضمن نوعين من البحوث والدراسات:

البحوث والدراسات الإعتيادية وهى التى ترصد وتشخص وتحلل الظواهر والتطورات، وتستخلص حزمة من النتائج والتوصيات.

البحوث والدراسات الإستراتيجية وهى التى تقدم رؤية تحليلية كاملة للتطورات الراهنة، وتقدم تفسيرات علمية وعملية لها، وتتنبأ سيناريوهات المسار المستقبلى لها، وتصيغ إستراتيجيات للتعامل معها.

#### This includes two types of researches and studies

**Normal researches and studies** that designate, diagnose and analyze the phenomenon and developments and concludes a packages of results and recommendations.

**Strategic researches and studies** that may provide a complete analytic vision for the current developments and provide scientific and practical explanations for them and may predict the future scenarios for such developments and formulate strategies to deal with them.







